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     Protokół Nr 345/2023 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 28 sierpnia 2023 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie  12:55 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill   - Wicestarosta  

3. Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

4. Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

5. Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 
  

1. Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

2. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

3. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

4. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania  

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

5. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia 

planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych na obszarze 

Powiatu Myśliborskiego oraz podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Przerwa w obradach 

4. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie finansowym  

oraz w planie wydatków na 2023 rok. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym Powiatu 

Myśliborskiego na 2023 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych  

z zakresu administracji rządowej na 2023 rok. 

6. Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o akceptację projektu uchwały 

Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia na 2023 rok 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół  

i placówek prowadzonych przez Powiat Myśliborski, ustalenia na ok 2023 maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia 
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nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które może być przyznane 

dofinansowanie, celem przedstawienia do uzgodnienia związkom zawodowym. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Dębnie. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego 

„Morro” w Barlinku. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie upoważnienia dyrektora 

Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku do realizacji Rządowego programu 

rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji  uczniów i nauczycieli w zakresie 

technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-2024 – „Aktywna tablica”. 

12. Zapoznanie się z danymi finansowymi Szpitala Barlinek Sp. z o.o.: 

- bilansem oraz rachunkiem zysków i strat sporządzonymi na dzień 30.06.2023r. 

- zestawieniem stanu należności i zobowiązań sporządzonymi na dzień 30.06.2023r. 

13. Zajęcie stanowiska w sprawie wykorzystania oszczędności powstałych w ramach 

realizacji projektu pn. „Dostępny Samorząd – granty” dofinansowanego przez 

Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

14. Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu pomieszczeń zajmowanych przez 

Stowarzyszenie „Lider Pojezierza” w Barlinku. 

15. Informacja o wnioskach sołtysów oraz mieszkańców dotyczących wykonania 

inwestycji na drogach powiatowych. 

16. Zapoznanie się z wnioskiem radnej Wioletty Drzewińskiej w sprawie wprowadzenia 

zadania do budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2023. 

17. Zapoznanie się z treścią i podjęcie czynności wyjaśniających zmierzających do 

rozpatrzenia petycji mieszkańców miejscowości Okunie w sprawie przeprowadzenia 

remontu drogi powiatowej nr 2116Z na odcinku skrzyżowanie z DW151 – Okunie. 

18. Zawarcie z Nadleśnictwem Dębno umowy na czasową dzierżawę działki leśnej 

oznaczonej numerem ewidencyjnym gruntu 136/3 obręb Namyślin w związku  

z realizacją zadania inwestycyjnego „Modernizacja dwóch obiektów mostowych  

w ciągu drogi powiatowej nr 2142Z w miejscowości Namyślin”. 

19. Sprawy różne. 

20. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia 

planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych na obszarze 

powiatu Myśliborskiego oraz podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. Wyjaśniła, że celem 

podjęcia niniejszej uchwały jest aktualizacja wykazu szkół publicznych i specjalnych  

funkcjonujących na terenie Powiatu Myśliborskiego. 
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Zmiana sieci szkół nastąpiła z uwagi na likwidację Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego 

w Renicach i utworzenie Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu. Nowa sieć szkół 

będzie obowiązywać od 1 września 2023 roku.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych na 

obszarze powiatu Myśliborskiego oraz podjął uchwałę Zarządu Powiatu w Myśliborzu Nr 

345/1233/2023 z dnia 28 sierpnia 2023 roku w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecne – Alicja Prill, Wioletta Drzewińska 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zarządził przerwę w obradach Zarządu Powiatu. 

 

Obrady wznowiono o godz. 13:50 

 

Ad. 4 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie finansowym  

oraz w planie wydatków na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał następujące wnioski: 

 

1) korekta do wniosku Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu z dnia 

21.08.2023r. o dokonanie zmian w planie wydatków w jednostce na 2023 rok 

polegających na zwiększeniu planu wydatków w kwocie 7 941,00 zł i zmniejszeniu 

planu wydatków o kwotę 3 500,00 zł. Odczytał uzasadnienie do przedmiotowego 

wniosku. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że w związku z tym, że wpłynął wniosek dotyczący zwiększenia środków 

finansowych na wynagrodzenia pracowników Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu, czy 

może on być rozpatrzony na dzisiejszym posiedzeniu Zarządu? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, iż informował, że należy poczekać na Skarbnika Powiatu.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy wynagrodzenia zostaną podwyższone z wyrównaniem od 1 lipca? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że tak. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

2) wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu  

z dnia 21.08.2023r. znak PF.0761.26.2023 o dokonanie zmian w planie dochodów-

wydatków (zadania celowe) w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Myśliborzu w kwocie 63 000,00 zł w celu wypłaty świadczeń pracowniczych. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym Powiatu Myśliborskiego 

na 2023 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej na 2023 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 345/1234/2023 z dnia 28 sierpnia 2023 roku w sprawie 

zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym 

Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych  

z zakresu administracji rządowej na 2023 rok. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Ad. 6 

Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o akceptację projektu uchwały 

Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia na 2023 rok 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek 

prowadzonych przez Powiat Myśliborski, ustalenia na ok 2023 maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli 

oraz specjalności i form kształcenia, na które może być przyznane dofinansowanie, celem 

przedstawienia do uzgodnienia związkom zawodowym. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu) 
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Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Uchwała w sprawie ustalenia na dany rok planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych 

przez Powiat Myśliborski, ustalenia na ok 2023 maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 

pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form 

kształcenia, na które może być przyznane dofinansowanie jest co rocznie uchwalana  

w miesiącu styczniu. Wyjaśniła, że w trakcie pracy placówek zgłaszane są potrzeby  

i poszerzane są działania dotyczące nowych kierunków dokształcania nauczycieli. W tym 

przypadku Dyrektor Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu zgłosiła wniosek  

o wprowadzenie do ww. uchwały dodatkowych specjalności: resocjalizacja, socjoterapia  

i przedmioty logistyka i spedycja. Przekazała, że kadra Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich 

w Myśliborzu zasili Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii w Myśliborzu, natomiast nie wszyscy 

nauczyciele posiadają dodatkową specjalizację niezbędną w MOS. Poinformowała, że projekt 

uchwały zostanie skonsultowany ze związkami zawodowymi. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy nie rozważano możliwości kształcenia w zakresie energii odnawialnej? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że szkoły nie posiadają takich kierunków kształcenia. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Wskazał, że w przyszłości należy rozważyć ten temat i nie trzymać się sztywnych wcześniej 

ustalonych  kierunków kształcenia. Należałoby inaczej spojrzeć na ten temat w placówkach. 

Zwrócił uwagę na sytuację na rynku pracy związanym z energią odnawialną np. w 

elektrowniach wiatrowych.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował projekt uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia na 2023 rok planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Myśliborski, ustalenia na ok 2023 maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych 

przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na 

które może być przyznane dofinansowanie i podjął decyzję o jego przedstawieniu do 

uzgodnienia związkom zawodowym. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Dębnie. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu) 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały dotyczący powierzenia Pani Iwonie Kuce, 

wyłonionej w drodze konkursu, stanowisko dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Dębnie na okres 5 lat szkolnych, tj. od dnia 1 września 2023 roku do dnia 31 sierpnia 2028 

roku. 
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Poinformowała, że postępowanie konkursowe wyłaniające kandydata na stanowisko dyrektora 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Barlinku zostało przeprowadzone dnia 12 lipca 2023 

roku.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 345/1235/2023 z dnia 28 sierpnia 2023 roku w sprawie 

powierzenia stanowiska dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Dębnie. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu) 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały dotyczący upoważnienia Pani Iwony Kuki – 

dyrektora w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  w Dębnie, ul. Mickiewicza 30B, 74-400 

Dębno do składania oświadczeń woli, związanych z prowadzeniem bieżącej działalności 

Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 345/1236/2023 z dnia 28 sierpnia 2023 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego 

„Morro” w Barlinku. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu) 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały dotyczący powierzenia Panu Łukaszowi 

Jędrzejewskiemu stanowisko dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. 

Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku na okres 5 lat tj. od dnia  1 września 2023 roku  do 

dnia 31 sierpnia 2028 roku. 

Podała informacje na temat postępowania konkursowego przeprowadzonego 12 lipca 2023 

roku, w wyniku którego nie został wyłoniony kandydat na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół 

i Placówek Oświatowych w Barlinku.  

Na mocy przepisu art. 63 ust. 12 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe,  jeżeli do 

konkursu na dyrektora  szkoły nie zgłosi się żaden kandydat, albo w wyniku konkursu nie 

wyłoniono kandydata, organ prowadzący powierza to stanowisko ustalonemu,  

w porozumieniu z organem sprawującym nadzór pedagogiczny, kandydatowi, po zasięgnięciu 

opinii rady szkoły lub placówki i rady pedagogicznej. 
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Pismem z dnia 18.08.2023 r. Zachodniopomorski Kurator Oświaty wyraził pozytywną opinię 

w sprawie powierzenia Panu Łukaszowi Jędrzejewskiemu stanowiska dyrektora ZSiPO  

w Barlinku na okres od 1.09.2023 r. do 31.08.2028 r. 

Pozytywną opinię wydała również Rada Rodziców i Rada Pedagogiczna działające  

w Zespole Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 345/1237/2023 z dnia 28 sierpnia 2023 roku w sprawie 

powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. 

Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu) 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały dotyczący upoważnienia Pana Łukasza 

Jędrzejewskiego – Dyrektora w Zespole Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja 

Romockiego „Morro” w Barlinku, ul. Szosowa 2, 74-320 Barlinek do składania oświadczeń 

woli związanych z prowadzeniem bieżącej działalności Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 345/1238/2023 z dnia 28 sierpnia 2023 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie upoważnienia dyrektora 

Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku do realizacji Rządowego programu 

rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji  uczniów i nauczycieli w zakresie 

technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-2024 – „Aktywna tablica”. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 11 protokołu) 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały dotyczący upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół 

i Placówek Oświatowych w Barlinku do realizacji Rządowego programu rozwijania szkolnej 

infrastruktury oraz kompetencji  uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-

komunikacyjnych na lata 2020-2024 – „Aktywna tablica”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 345/1239/2023 z dnia 28 sierpnia 2023 roku w sprawie 

upoważnienia dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku do realizacji 
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Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji  uczniów  

i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-2024 – 

„Aktywna tablica”. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Ad. 12 

Zapoznanie się z danymi finansowymi Szpitala Barlinek Sp. z o.o.: 

- bilansem oraz rachunkiem zysków i strat sporządzonymi na dzień 30.06.2023r. 

- zestawieniem stanu należności i zobowiązań sporządzonymi na dzień 30.06.2023r. 

(Informacja  stanowi załącznik Nr 12 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe informacje. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poprosił, aby takie sprawozdania były przedstawione na posiedzeniu Zarządu łącznie z obu 

szpitali. Wówczas będzie można mieć skalę porównawczą i będzie się można odnieść do 

przedstawionych danych finansowych. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył temat dotyczący zaplanowanego spotkania z Prezesami Spółek. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

Ad. 13 

Zajęcie stanowiska w sprawie wykorzystania oszczędności powstałych w ramach 

realizacji projektu pn. „Dostępny Samorząd – granty” dofinansowanego przez 

Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu) 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że przy realizacji projektu powstały 

oszczędności w wysokości 7 000,00 zł, które można przeznaczyć na realizację dodatkowych 

działań. Po analizach proponuje się zakup dodatkowego krzesła ewakuacyjnego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wykorzystanie oszczędności powstałych w ramach realizacji 

projektu pn. „Dostępny Samorząd – granty” dofinansowanego przez Państwowy Fundusz 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczając je na realizację dodatkowego zadania 

tj. zakup dodatkowego krzesła ewakuacyjnego. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 
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Ad. 14 

Wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu pomieszczeń zajmowanych przez 

Stowarzyszenie „Lider Pojezierza” w Barlinku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu) 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że Stowarzyszenie „Lider Pojezierza”  

w Barlinku zwróciło się z prośbą o przedłużenie umowy najmu lokali znajdujących się na II 

piętrze w budynku głównym po byłym internacie w Barlinku przy ul. Szosowej 2. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Wskazał, że umowa najmu zostanie zawarta do dnia 30.06.2024r. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie kolejnej umowy najmu pomieszczeń zajmowanych 

przez Stowarzyszenie „Lider Pojezierza” w Barlinku podejmując uchwałę Nr 345/1240/2023 

z dnia 28 sierpnia 2023 roku w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Ad. 15 

Informacja o wnioskach sołtysów oraz mieszkańców dotyczących wykonania inwestycji 

na drogach powiatowych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu) 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił wnioski sołtysów dotyczące realizacji zadań inwestycyjnych na drogach 

powiatowych: 

 

1) Wniosek sołtysa Sołectwa Więcław dotyczący remontu drogi powiatowej nr 2128Z 

łączącej miejscowości Więcław, Łazy i Mostno. 

2) Wniosek mieszkańców miejscowości Dyszno dotyczący remontu drogi powiatowej nr 

2130Z 

Przedstawił informacje na temat stanu technicznego zgłaszanych we wnioskach dróg. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do złożonych wniosków. Zauważyła, że jeżeli chodzi o wniosek dot. drogi  

w m. Więcław wcześniej była mowa o wykonaniu ścieżki rowerowej, na którą jest wykonana 

dokumentacja. Nie było mowy o wykonaniu nakładki – mikrodywanika. 

  

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na specyfikę tej drogi, która jest różnej szerokości w różnych miejscach.  

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Wskazał, że na przedmiotowym odcinku drogi należałoby ograniczyć się jedynie do wymiany 

nawierzchni, nie ma zasadności jej przebudowy i budowy odrębnej kanalizacji deszczowej. 
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Zauważył, że oczekiwania mieszkańców są takie, aby droga była równa, nie mają oni 

oczekiwań co do zwiększenia szerokości drogi. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że zorganizowany objazd przez tę drogę spowodował zniszczenie jej nawierzchni. 

ruch samochodów był bardzo duży, ciężkie pojazdy uszkadzały jej nawierzchnię, gdyż droga 

ta nie była przystosowana do takiego natężenia ruchu pojazdów. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Wskazał, że ulica jest bardzo wąska, należałoby wykonać skomplikowane wykupy gruntów, na 

drodze nie ma takiego ruchu, a także oczekiwania mieszkańców nie są związane z całkowitą 

przebudową drogi, a jedynie z poprawą nawierzchni. 

Jeżeli chodzi o drugi wniosek  dotyczący remontu drogi w miejscowości Dyszno, to jest on 

efektem remontu drogi w miejscowości Różańsko. Mieszkańcy Dyszna chcieliby mieć 

wykonany podobny remont drogi w swojej miejscowości. Poinformował o przeprowadzeniu 

wizji lokalnej przedmiotowej drogi, jest to droga wąska, ale jej nawierzchnia jest dobra. 

Gdzieniegdzie występują ubytki, które są przez pracowników Wydziału naprawiane na 

bieżąco. Jedynym problemem jest ubytek poboczy, po przedmiotowej drodze jeżdżą 

samochody z materiałem leśnym  i pobocze jest rozjeżdżone. Jeżeli miałby zarekomendować 

w przyszłości jakiekolwiek prace, to należałoby wykonać tylko i wyłącznie remont nawierzchni 

i wzmocnienia pobocza.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że przedmiotowy odcinek drogi ma długość około 4,5 km, kiedy składaliśmy 

wniosek o modernizację drogi w miejscowości Różańsko,  rozmawialiśmy o tym, aby dokonać 

wydłużenia tego odcinka, ale też tylko poprzez wylanie nakładki do miejscowości 

Dyszno.  Pojawiły się jednak problemy, że nie można było tego połączyć  z realizacją 

inwestycji w miejscowości Różańsko. Poinformowała, że złożyła wniosek do Gminy 

Dębno  dotyczący drogi Dyszno-Grzymiradz,  ponieważ jest to bardzo krótki odcinek 

drogi,  którym mieszkańcy Dyszna jeżdżą do pracy. 

Poinformowała o uczestniczeniu na spotkaniach z mieszkańcami miejscowości 

Dyszno. Zwróciła uwagę, że wskazany we wniosku odcinek dobrze by było wyremontować, 

ale mieszkańcy nie dojeżdżają nim do pracy do Dębna,  ponieważ jest to dwukrotnie dłuższa 

droga niż droga przez miejscowość Grzymiradz. Przekazała, że złożyła wniosek do Burmistrza 

Dębna  o ujęcie w budżecie środków na wykonanie dokumentacji i przystąpienie do realizacji 

inwestycji drogowej Dyszno-Grzymiradz. 

Jeżeli jednak jest wola mieszkańców na wykonanie remontu wnioskowanego odcinka drogi, 

należy przeanalizować, czy fundusze pozwolą w następnym roku na realizację tego zadania. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Zwrócił uwagę, że o tym jaki tam jest ruch świadczy stan drogi, nie jest ona zniszczona. 

Wskazał, że przebiega przez las dlatego zimą występuje tam mnóstwo wody i wilgoci, przy 

dużym ruchu jej stan techniczny byłby w gorszym stanie, podobnie jak jest z drogą z Karska 

do Barlinka. Droga ta ma nawierzchnię dobrą zatem ruch pojazdów jest 

minimalny, przejeżdżają nią głównie pojazdy leśne, które niszczą pobocze drogi. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
Zapytała, czy nie można wystąpić w tej sprawie na Nadleśnictwa? 
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Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Odpowiedział, że Nadleśnictwo tłumaczy to tym iż, nie są to ich pojazdy tylko pojazdy firm 

zewnętrznych.  Nadleśnictwo wyznacza tym pojazdom drogi leśne, jednakże nie stosują się one 

do tych wytycznych. Wskazał, że jeżeli chodzi o remont nawierzchni drogi należałoby się 

zastanowić nad programami typu Polski Ład.  

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Wskazała, że jeżeli uporamy się ze wszystkimi wydatkami,  i starczy nam pieniędzy to jest jak 

najbardziej za, aby przystąpić do naprawy tej drogi i wykonania nakładki oraz utwardzenia 

poboczy. 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Zgodził się z tym wskazał, że uzupełnienie poboczy i nałożenie nakładki w tej szerokości 

zupełności wystarczy. 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją.  

 

Ad. 16 

Zapoznanie się z wnioskiem radnej Wioletty Drzewińskiej w sprawie wprowadzenia 

zadania do budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2023. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu) 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Przedstawił wniosek Wioletty Drzewińskiej w sprawie wprowadzenia zadania do budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na rok 2023 polegającego na opracowaniu dokumentacji projektowej 

na potrzeby modernizacji drogi powiatowej nr 2135Z (w ciągu ulicy Ogrodowej)   

w miejscowości Cychry wraz z pełną infrastrukturą. 

Odcinek drogi powiatowej, o której mowa we wniosku, posiada długość ok. 200 m i przebiega 

w obszarze zabudowanym miejscowości Cychry. Zwrócił uwagę, że droga jest tak położona, iż 

po opadach deszczu tworzą się na niej kałuże, które zalegają przez kilka dni. Poinformował, że 

kilkanaście lat temu w tym miejscu istniał naturalny odpływ wody do zbiornika wodnego, który 

znajduje się na działce prywatnej. Niestety w 2015 roku Straż Miejska w Dębnie zabroniła 

odprowadzania wody do zbiornika, odpływ został zatkany i woda zaczęła się gromadzić na 

powierzchni drogi.  

Wskazał na zasadność wykonania nowej nawierzchni jezdni wraz z wykonaniem odwodnienia 

drogi. Należałoby wykonać odpływ wody do zbiornika poprzez sporządzenie operatu 

wodnoprawnego. Przekazał, że właściciele zbiornika wodnego wyrażają zgodę na zrzut wody 

do tego miejsca.   

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do przedmiotowej sprawy. Wskazała, że Straż Miejska w Dębnie informowała, iż 

sytuacja na drodze należy do zarządcy drogi jakim jest Powiat. Przekazała, że według jej nie 

jest to wina Powiatu, wręcz odwrotnie, a mianowicie wcześniej wykonywanych inwestycji 

przez Gminę Dębno. Poprosiła o pozytywne ustosunkowanie się do jej wniosku. Zwróciła 

uwagę na to iż nie są to duże środki finansowe.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że wykonanie remontu nawierzchni jezdni szacuje się na kwotę ok. 300 000,00 

zł, bez kosztu budowy odwodnienia drogi. Wartość budowy odwodnienia zostanie ustalona na 

podstawie projektu technicznego. Szacunkowy koszt projektu technicznego wraz z operatem 
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wodnoprawnym to około 40 000,00 zł. Zadanie należałoby wykonać pozyskując środki 

zewnętrzne. 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Poinformował, że aby mógł zgłosić zadanie do projektów zewnętrznych należałoby najpierw 

wykonać dokumentację projektową. Zauważył, że jej uzyskanie potrwa kilka 

miesięcy. Zaproponował podjęcie działań w zakresie zabezpieczenia środków na 

dokumentację. 
 
Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Wskazał, że wniosek należałoby uznać jako propozycję do budżetu przyszłorocznego. 
 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem radnej Wioletty Drzewińskiej w sprawie 

wprowadzenia zadania do budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2023 zadania 

polegającego na opracowaniu dokumentacji projektowej na potrzeby modernizacji drogi 

powiatowej Nr 2135Z w ciągu ul. Ogrodowej w miejscowości Cychry i wskazał przedmiotowe 

zadanie jako propozycję do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2024 rok. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Ad. 17 

Zapoznanie się z treścią i podjęcie czynności wyjaśniających zmierzających do 

rozpatrzenia petycji mieszkańców miejscowości Okunie w sprawie przeprowadzenia 

remontu drogi powiatowej nr 2116Z na odcinku skrzyżowanie z DW151 – Okunie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 17 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Przedstawił przedmiotową sprawę dotyczącą rozpatrzenia petycji o  przeprowadzenie remontu 

drogi powiatowej nr 2116Z  na odcinku od skrzyżowania z drogą Wojewódzką nr 151 do 

miejscowości Okunie (skrzyżowanie z działką nr 74/2  obręb Okunie). Przedstawił informacje 

na temat lokalizacji przedmiotowego odcinka drogi. 

Zauważył, że odcinek drogi ma długość około 1,2 km.  Propozycja wydziału jest taka iż 

zalecane jest sporządzenie wstępnych kosztorysów, które określą wartość remontu lub 

modernizacji drogi. Wskazane jest do wystąpienia do Lasów Państwowych o udzielenie 

dofinansowania do remontu drogi ze środków Funduszu Leśnego. Zwrócił uwagę że bruk na 

przedmiotowej drodze jest dobry, droga nie jest zalewana, pobocze jest szerokie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy jest o droga zabytkowa? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Odpowiedział, że nie. Poruszył kwestię stanu technicznego przedmiotowej drogi. Bruk  

w niektórych miejscach wymaga naprawy, ewentualnie można dokonać poszerzania pobocza, 

aby samochody, które nie chcą jeździć po bruku poruszały się pasem bocznym. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
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Zauważył,  że są drogi które są częściej używane przedmiotowy odcinek dotyczy niewielkiej 

grupy mieszkańców. Poprosił o przygotowanie projektu uchwały dotyczącego rozpatrzenia 

petycji.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z treścią petycji mieszkańców miejscowości Okunie w sprawie 

przeprowadzenia remontu drogi powiatowej nr 2116Z na odcinku skrzyżowanie z DW151 – 

Okunie i podjął decyzję o przygotowaniu projektu uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie jej rozpatrzenia. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Ad. 18 

Zawarcie z Nadleśnictwem Dębno umowy na czasową dzierżawę działki leśnej oznaczonej 

numerem ewidencyjnym gruntu 136/3 obręb Namyślin w związku z realizacją zadania 

inwestycyjnego „Modernizacja dwóch obiektów mostowych w ciągu drogi powiatowej nr 

2142Z w miejscowości Namyślin”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 18 do protokołu) 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Przedstawił przedmiotową sprawę i poinformował, że Powiat Myśliborski zlecił opracowanie 

dokumentacji dla zadania pn. „Modernizacja dwóch obiektów mostowych w ciągu drogi 

powiatowej nr 2142Z w miejscowości Namyślin”. W trakcie opracowywania dokumentacji 

projektowej zaszła konieczność zaprojektowania przebudowy i utrzymania pobocza na działce 

leśnej oznaczonej numerem ewidencyjnym gruntu 136/3 obręb Namyślin będącej własnością 

Skarbu Państwa reprezentowanego przez Państwowe Gospodarstwo Leśne Lasy Państwowe 

Nadleśnictwo Dębno. Nadleśnictwo wyraża zgodę na dysponowanie w/w działką na potrzeby 

realizacji inwestycji, natomiast zgodnie z przepisami dotyczącymi gospodarki gruntami 

leśnymi  bezwzględnym wymogiem otrzymania prawa do dysponowania nieruchomością jest 

zawarcie z Nadleśnictwem umowy dzierżawy nieruchomości na okres trwania realizacji 

zadania. Zgodnie z przedstawioną umową roczna opłata za dzierżawę nieruchomości  

o powierzchni 0,0022 ha wyniesie 100,00zł netto, tj. 123,00 zł brutto. Podał informacje  

i przedstawił załącznik mapowy obrazujący lokalizację przedmiotowej działki leśnej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie z Nadleśnictwem Dębno umowy na czasową 

dzierżawę działki leśnej oznaczonej numerem ewidencyjnym gruntu 136/3 obręb Namyślin  

w związku z realizacją zadania inwestycyjnego „Modernizacja dwóch obiektów mostowych  

w ciągu drogi powiatowej nr 2142Z w miejscowości Namyślin”. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Ad. 19 

Sprawy różne: 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zapytał o postępy prac w zakresie prowadzonych inwestycji drogowych. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Przedstawił informacje na temat prowadzonych prac w m. Różańsko. Przekazał, że do końca 

tygodnia zostanie położona masa asfaltowa.  

Poinformował, że o planowanym rozpoczęciu prac remontowych w m. Ożar-Strąpie. Przekazał, 

że końcowi dobiegają prace w m. Kaleńsko.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Zwrócił uwagę, na skalę inwestycji w m. Różańsko. Prawdopodobnie jest to największe zadanie 

wykonane w Powiecie. Wskazał, że na niewielkie dofinansowanie z Gminy Dębno. Zwrócił 

uwagę, że w Różańsku wykonane zostały również dwie drogi gminne. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zaproponowała, aby jeszcze raz wystąpić do Gminy Dębno z prośbą o partycypację w kosztach 

realizacji inwestycji. Zauważyła, że skoro realizujemy drogę gminną i jest to inwestycja,  

o której tyle Burmistrz Dębna pisze i mówi, to złożyła wniosek, aby wystąpić jeszcze raz  

z pismem  w tej sprawie, przedstawić koszty jakie ponosi powiat realizując odcinek gminny. 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Wskazał, że jeżeli chodzi o rozliczenie zadania to nie będzie jeszcze koniec dodatkowych 

kosztów jakie należy ponieść. 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Zgodził się z tym i zauważył, że może to być argument z jakim można wystąpić do 

gminy.  Odniósł się do prac dodatkowych jakie są wykonywane.  Podał przykład 

nieprawidłowego wykonania studni kanalizacji sanitarnej.  Poinformował, że inspektor nadzoru 

wylicza dodatkowe koszty jakie powstały.   

Poinformował, że z pozostałych inwestycji realizowanych przez firmę Maldrobud, to  

wykonywany jest chodnik w Rychnowie, chodnik w Karsku a następnie wykonywane będzie 

zadanie w m. Ożar-Strąpie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o drogę do Żydowa, czy będzie tam wykonany chodnik? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Odpowiedział, że chodnik zostanie wykonany w ciągu ul. Bonifacego.  

Następnie przekazał informacje na temat inwestycji drogowych realizowanych w Gminie 

Dębno. Przedstawił informacje na temat prac prowadzonych na drodze Dębno-Grzymiradz.  

Podał informacje na temat prac prowadzonych na terenie Gminy Myślibórz. Przedstawił 

informacje w zakresie postępu robót w m. Chłopowo oraz planowanego rozpoczęcia robót na 

odcinku Golenice-Sarbinowo. 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poprosił o uzupełnienie ubytków na drodze powiatowej Osina-Równo za m. Lutówko.  

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Odpowiedział, że przed sezonem zimowym odcinki dróg będą zabezpieczane masą jaka jest  

w posiadaniu Wydziału. Poinformował o pracach związanych z koszeniem poboczy dróg. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy nie zostanie w tym roku przy rozliczaniu inwestycji drogowych w Gminie Dębno 

kwota 40 000 zł, aby móc, wykonać dokumentację projektową dla inwestycji w miejscowości 

Cychry? 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Odpowiedział, że informacje w tej sprawie będziemy wiedzieć dopiero pod koniec miesiąca 

września.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
Przekazała, że zależy jej, aby w tym roku została wykonana dokumentacja, gdyż jak zostaną 

ogłoszone programy będzie ona gotowa. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Odpowiedział, że prawdopodobnie pojawią się oszczędności na inwestycji Dębno-Grzymiradz 

w zakresie wykonania studni. Podał wyjaśnienia w tej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
Zapytała, czy ma ponownie składać wniosek o wykonanie dokumentacji projektowej dla 

zadania w m. Cychry? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Wskazał, że należy poczekać na rozliczenie zadania w m. Różańsko, wówczas będziemy mieć 

informacje jakie dodatkowe środki należy przeznaczyć na dokończenie inwestycji. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
Zapytała, co z Nadleśnictwem? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Odpowiedział, że wpłynęła informacja o przyznaniu środków.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zauważył, że pismo nie zawiera kwoty dofinansowania. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Wskazał, że kwota dofinansowania nie jest stała, tylko wskazano granicę do jakiej kwoty może 

być przyznana. To nie jest tak, że przekazana zostanie konkretna kwota środków finansowych, 

przyznane dofinansowanie musi być wydane na konkretne działanie i musimy się z tego 

rozliczyć.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
Zapytała, czy w pismach przesyłanych do Nadleśnictwa wykazywano co chcemy wykonać? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Odpowiedział, że tak. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
Ponownie odniosła się do sytuacji w m. Cychry. Poinformowała o interwencjach mieszkańców 

w tej sprawie. Odniosła się do zabezpieczenia środków na wykonanie dokumentacji.  
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Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poruszył kwestię oszczędności wynikających z wykonanych inwestycji i ich przeznaczenia na 

realizację zadań w powiecie. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

 

Ad. 20 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 14:15 Zarząd zakończył posiedzenie. 
 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu Powiatu 
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